

Questions and Answers

RFP Reference Number: 1000013610

CLOSING DATE: **Wednesday September 25, 2013**

CLOSING TIME: **2:00 PM EST**

TITLE: Study on Maximizing the Federal Investment in Criminal Legal Aid

Question 3.

Is the department willing to consider additional methodologies that might strengthen the literature review, e.g. selected interviews with P/T and/or legal aid officials both to identify relevant documents and follow up on their contents, or do you wish to restrict activity to the literature review?

Answer 3.

The Department of Justice expects that bid proposals will incorporate a broad range of methodologies for the collection of information relating to efficiencies and best practices in criminal legal aid.

Questions et Réponses

Numéro de sollicitation DDP: 1000013610

DATE DE FERMETURE : **Mercredi le 25 septembre, 2013**

HEURE DE FERMETURE : **14 00 heures heure normale de l'est**

TITRE : Étude sur l'optimisation de l'investissement fédéral dans l'aide juridique en matière criminelle
DDP 1000013610

Question 3.

Le Ministère est-il disposé à considérer d'autres méthodes susceptibles de renforcer l'examen de la documentation, p. ex., entrevues sélectionnées avec des représentants des PT ou de l'aide juridique, pour cibler les documents pertinents et faire un suivi de leur contenu, ou vous tenez à restreindre l'activité à l'examen de la documentation?

Réponse 3.

Le ministère de la Justice s'attend à ce que les soumissions comportent un large éventail de méthodes de collecte d'information sur les pratiques exemplaires et les gains d'efficacité relatifs à l'aide juridique en matière criminelle.